
 
 

Interpellation S – Bolagiseringens förankring hos verksamhetsledning 

och profession 
SD, M, KD och Sjukvårdspartiets krav att omvandla de offentliga hälsocentralerna inom Region 

Gävleborg – vilka för närvarande styrs i förvaltningsform – till aktiebolag, innebär det mest 

omfattande och ingripande politiska initiativ i primärvården på decennier. I ett geografiskt 

hänseende saknas motstycke: Ingen annan sjukvårdshuvudman i riket har bolagiserat en hel 

vårdnivå. Bolagiseringsprocessen skall ta sin början redan i slutet av 2024, löpa under 2025 

samt vara i drift 2026. 

 

Bolagiseringen bygger på konsultföretaget Sironas utredning, vilken inköpts av styret. 

 

En sådan väldig omstöpning av primärvårdens förutsättningar och funktionssätt, anställdas 

arbetsvillkor och patienters likvärdiga rätt till vårdinsatser måste med nödvändighet vara 

mycket noga förankrad inom organisationen, såväl dess ledning som arbetstagarnas 

representanter. 

 

Jag vill att vice ordförande för hälso- och sjukvårdsnämnden besvarar följande fråga: 

1. Är utredningens slutsatser och rekommendationer om bolagisering väl förankrade och 

erkända inom professionen respektive hälso- och sjukvårdens ledningsgrupp? 
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